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 29/17מן המניין מס' שלא ישיבת מועצת עיר 

 באולם המליאה  17/12/28 שנישהתקיימה ביום 
 
 

 .18:32 בשעה נפתחה הישיבה
 
 

 משתתפים:
 ראש העיר  - עו"ד יעלה מקליס

 סגן ראש העיר -   אלי גרינמן 
 18:38נכנס בשעה  חבר מועצה -   ורדי בושרי

 חבר מועצה -  הדר מימון עו"ד
 חבר מועצה -   משה לוי

 חבר מועצה -   שמואל רוטמן
 חבר מועצה -   גד מילר

 חבר מועצה -   אמנון סעד
 18:44נכנס בשעה  חבר מועצה -   ערן קקון

 חבר מועצה -   בן ציון רזניק
 18:40נכנס בשעה  חבר מועצה -   יוסי בן דוד

 צהחבר מוע -   נתן בז'ה
 18:40נכנס בשעה  חבר מועצה -   יצחק פינקר

 18:44נכנס בשעה  חבר מועצה -   עוזי מאיר
 

   
 :חסרים

 חברת מועצה -  קרן לאופר ברנר
 

 :סגל
 מנכ"ל העירייה -   שירה דקל כץ

 גזבר העירייה -   גל לניאדו 
 יועמ"ש  - רוני חלמיש  עו"ד

 מבקר העירייה -   ישורון פרסיק 
 התובעת העירונית -  קפלןשרית  עו"ד
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 על סדר היום: 
  

 . 2017 לשנת העירייה תקציב עדכון להצעת העיר מועצת אישור . 1
 .העירייה גזבר, לניאדו גל מר של הסבר דברי - :ב"מצ 

 .2017 תקציב עדכון הצעת חוברת  -
 

 . 2018ון התבחינים למתן תמיכות מתקציב להמלצת ועדת התמיכות באשר לתיק העיר מועצת אישור .2
להסדיר מתן רשות שימוש  2018בהתאם לנוסחם כיום, מאפשרים התבחינים למתן תמיכות מתקציב שנת 

לאגודות ספורט במגרשי הכדורגל, ההוקי ומגרש הכדורסל בלבד. התיקון נועד להסדיר ולהרחיב את 
ל ידי מתן רשות שימוש מוגבלת במתקני ספורט אפשרות העירייה לתת תמיכה עקיפה לאגודות ספורט ע

 עירוניים נוספים. 
 . 30.11.17פרוטוקול ועדת המשנה לתמיכות מיום  -מצ"ב:  

 הצעת התוספת לתבחינים.  -
 חוות דעת היועמ"ש לעניין התוספת לתבחינים. -
 דברי הסבר נוספים: הלשכה המשפטית. -
 

 כפוף) ₪ 551,374 בסך 2017 מתקציב תמיכות לחלוקת תמיכות ועדת להמלצות העיר מועצת אישור . 3
 (.2017 תקציב  לעדכון

 .9/11/17 ומיום 26/10/17 מיום לתמיכות מקצועית ועדה ישיבות סיכום ל"מצ -
 .  30/11/17 ומיום 20/11/17 מיום לתמיכות משנה ועדת ישיבות סיכומי ל"מצ -  
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 פרוטוקול
 

 
  .2017 לשנת העירייה תקציב עדכון צעתלה העיר מועצת אישור - 1סעיף מס' 

 
ין. אישור מועצת העיר להצעת  29/17ת מועצת עיר בישי :עו"ד יעלה מקליס שלא מן המני

 . 2017עדכון תקציב 
 

 זה עדכון תקציב.  :עו"ד הדר מימון
 

.  :עו"ד יעלה מקליס  אנחנו מדברים על עדכון תקציב, זה בדיוק מה שאמרתי
 

 י תקציב. שמעת :עו"ד הדר מימון
 

 אז תקשיב טוב.  :עו"ד יעלה מקליס
 

ן.  :עו"ד הדר מימון  תמיד כיף להתחיל ברגל ימי
 

זכות הדיבור.  :עו"ד יעלה מקליס  לא נתתי לך את 
 

 כבר התחלנו ברגל שמאל.  :מר אמנון סעד
 

 לא לריב.  :מר שמואל רוטמן
 

 קיבלנו את פרוטוקול ועדת הכספים.  :עו"ד יעלה מקליס
 

 זאת התרבות שלכם, רוטמן?  :נון סעדמר אמ
 

, בבקשה.  :עו"ד יעלה מקליס ון  אמנ
 

ו רגועים.  :מר אמנון סעד  לא, תהי
 

 אנחנו מאוד רגועים.  :עו"ד יעלה מקליס
 

ין  :עו"ד הדר מימון לנו קצת אינפורמציה, חוק העזר לעני )לא ברור(  אולי תספרי 
 המרכולים? 

 
.  :מר אמנון סעד  תספרי משהו

 
יך.  :ד הדר מימוןעו" , בחי י אותנו  תעדכנ

 
קיבלנו פרוטוקול ועדת כספים, ואנחנו בוחרים לאמץ את המלצות  :עו"ד יעלה מקליס

נויים שהציעה ועדת כספים. אני מעבירה  הוועדה, ומבקשים לאשר את עדכון התקציב עם השי
 .  את רשות הדיבור לגל הגזבר, להציג את העדכון הרלוונטי
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טוב, עדכון התקציב עבר ישיבה ערה של ועדת כספים. קודם כל, החומר כמובן  :ומר גל לניאד

זה חולק לכם בעצם בדף  חולק לכם, ואני אדבר על הדברים העיקריים בעדכון התקציב, שגם 
שח, שזה בעיקר  750,000מרכז של עיקרי הדברים. מדובר על עדכון שכר כללי דווקא במינוס 

ובדים, גם של מנהלת התחדשות עירונית, גם איפוס רזרבה כתוצאה מקליטה מאוחרת של ע
זה  . כל  לשכר, גם איוש חלקי של סגן לתקופה מסוימת)לא ברור(  גם עובדים במינהל הכללי

שח מהתקציב  750,000-שח. כלומר, הביצוע של השכר יהיה פחות ב 750,000יצר לנו מינוס 
מהמדד, דרישות. העדכון פה הוא  . פנסיה זה עדכון כתוצאה מהצמדה2017המקורי לשנת 

יחסית, מינוס   שח. אנחנו די מה שנקרא קלענו בדיוק למספר)לא ברור(   200,000נמוך 
יודעים,  לנו את הנושא של ההשתתפות במועצה הדתית, שכמו שכולכם  בפעולות כלליות, יש 

, היה גידול של בעצם  הדתית, שח שאנחנו שילמנו למועצה  580,000וזה גם היה פה בדיון
ון  1.8-כתוצאה מהחקיקה שבעצם חייבה אותנו להגדיל את התקציב למועצה הדתית ל מילי

י יכול לספר לכם כהערת אגב, שהיום קיבלנו את השיפוי בסך  שח. את  600,000שח. אנ
ן לא ברור,  זה עדיי י הזה קיבלנו היום במסב.   . 600,000או  290,000השיפו

 
יש לי את הנייר)600,000 :???  לא ברור(  , 

 
זה היום. זה הועבר למועצה הדתית, אבל כמובן משרד  :מר גל לניאדו בסדר. קיבלנו את 

  -הדתות בעצם הנחה אותנו
 

, לא מחצית?  :מר אמנון סעד  אז יש השתתפות מלאה כמו שהבטיחו
 

ה  :מר גל לניאדו ון שח.  1.8-אנחנו שילמנו למועצה הדתית את כל   מילי
 

י  :מר אמנון סעד )לא ברור(  שיקדמו לך אנ יודע מה שילמתם. אחרי שקיבלתם הרשאה, 
 חלק מזה, נכון? 

 
.  :מר גל לניאדו  כן

 
זו הרשאה קיבלת?  :מר אמנון סעד  אז אי

 
י   :מר גל לניאדו הובטח שישלמו חצי מזה. כרגע, ממה שראיתי את הנתון הראשונ

 שהועבר, הועבר מלא, שיפוי מלא. 
 

. יופי, הב :מר אמנון סעד  נתי
 

, רגע, אנחנו   :מר גל לניאדו וזה גם מה שהיועץ המשפטי בעצם רוני ככה אמר לי
ין אחר.  , אבל קיבלנו שיפוי מלא. אבל זה עני כי השיפוי אמור להיות חצי ן לברר,   צריכים עדיי

 
ים.  :מר אמנון סעד  הם)לא ברור(  את זה לשנתי

 
 אה, הם הביאו את זה לשנתיים?  :עו"ד רוני חלמיש

 
זה לשנתיים, אתה לא הבנת.  :מר אמנון סעד  כסף לא מחזירים. הביאו את 
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ון, אני אומר את זה בצורה ברורה.    :מר גל לניאדו לא, לא, לא. זה לא לשנתיים. אמנ

גינון  ומים, תקשורת,  יש גידול מסוים, חשמל  נושא של הטמנת אשפה,  נמשיך ככה במהירות. 
יש גידול מסוים. נטיע , יש איזושהי הגדלה בכסף שקיבלנו תמורת זה. נושא של ציבורי  י ונו ות 

ן  יגאל אלו שכר חינוך, בעיקר הנושא הזה, השינוי פה בשכר חינוך כתוצאה מהעברת בית ספר 
, כתוצאה מזה כל הסיפור הזה ירד בעצם מתקציב  ואז לעמותה שמתמחה בהפעלת בתי ספר, 

נוך, בעיקר הגידול, ויש כאן גידול  העירייה ועבר לניהול של הרשת המתמחה. פעולות חי
י והסעות של החינוך המיוחד, וגם  נוך מיוחד וליוו זה בעיקר בנושא של סייעות חי  , מאסיבי

ובניקיון בתוך בתי הספר.   גידול מסוים בשמירה 
, וזה קליטת הסייעות, שבעצם קלטנו מסה גדולה של סייעות ב -יש שם גם פעולה של קיטון

יש גידול מסוים, קליטה של עובדים והגדלת אחוזי משרה לעירייה כנדר 1.11 ש. בשכר רווחה 
נוס הגדול בפירעון  ושעות נוספות. יש גם השמות חדשות ברווחה. פירעון הלוואות, המי

זה כתוצאה מזה שפרענו פירעון מוקדם את אותה הלוואה מפורסמת של  ון  12הלוואות  מילי
 שח, שזה היתרה שלה של מה שנלקח בעבר. 

 
 זאת בעצם הפעולה האחרונה בסעיף הזה? יותר לא)לא ברור(  פעולות?  :מר אמנון סעד

 
. פירעון אגרות חובה זה בעצם   :מר גל לניאדו . בדיוק אמנון נכון בהלוואות)לא ברור(  

לנו כאן עדכון בנושא ארנונה, וכבר דיברנו על זה  וי. בהכנסות יש  ין  של המדד השינ עני
לנו הקטנת אומדן בנושא של  בישיבה קודמת שהצגתי את דו"ח רבעון ספטמבר, שיש 

ו עם  , זאת כתוצאה מהסכסוך שדיברנו עלי הארנונה, מאומדן ביצוע, מהתקציב המקורי
ו גידול בהחזרים משנים קודמות, סמי  לנ יש  התעשייה האווירית. בנושא של יתר עצמיות, 

 ורם לנו כתוצאה מזה.זיכיון שלטי חוצות, שהמכרז היה מאוד מוצלח והרבה כסף ז
וראינו את  לנו הגדלות גם מתקבולים ממשרד החינוך, בעיקר כתוצאה מהגדלה בהוצאות,  יש 
, ופעילויות  זה כתוצאה מהגדלה בעדכון השמות למיניהן זה קודם. משרד הרווחה, בעיקר 
חדשות של הרווחה, שאנחנו מקבלים עליהן כספים. ממשלתי אחר, הגידול הוא בעיקר בגלל 

יפוי ממשרד הדתות, הגדלות שהצלחנו להוציא מהמשרד לביטחון פנים בגין השמירה, כל הש
, תראו את זה בהמשך, 2018-מיני תקבולים, וזה גם יבוא לידי ביטוי הרבה יותר חזק ב

ו)לא ברור(  מצוין שעשינו מהפיס.  וכספים שקיבלנו מהטוטו 
ו במענקי משרד הפנים, הצלחנו לקבל מענק על הוצאת היתרי היתה  2016-. ב2016-ם שהי

, וקיבלנו על זה מענק ממשרד  כמות משמעותית של היתרי בנייה שהוצאו ביחד לשנים עברו
 הפנים. 

 
 וואלה.  :מר אמנון סעד

 
נושא עדכון התקציב. יש לכם פה גם את הפרוטוקול, ויש   :מר גל לניאדו זה בעצם 

נוי כמובן בהתאם למה שראש העיר ציינה,  בהתאם לפרוטוקול והמלצת ועדת איזשהו שי
יעלה, אם את רוצה להקריא את הסעיף.   כספים. בבקשה, 

 
 לשנת העירייה תקציב עדכון את מאשרת העיר מועצתהצעת החלטה:   :עו"ד יעלה מקליס

ובתוספת השינויים הנובעים  .ל"המצ התקציב עדכון הצעת י"עפ, ח"אש 188,565 בסך 2017
שח, פתיחת  100,000-, שהם הגדלת סעיף תמיכות ב14.12.17מהמלצת ועדת הכספים מיום 

סעיף הוצאות חדש לסבסוד צהרונים על פי התכנית החדשה של משרד האוצר, המופעלים על 
, בסך  י -שח, והגדלת סעיף הכנסות החזרים משנים  קודמות ב 300,000ידי המתנ"ס העירונ

 שח. אני מעלה להצבעה.  400,000
 

ן :עו"ד הדר מימון  לנו זכות להגיד איזו מילה? לשאול שאלה?  אי
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 חשבתי שסיימת בוועדת כספים. אבל אם אתה רוצה, בבקשה. :עו"ד יעלה מקליס

 
י  :עו"ד הדר מימון , לפנ א' לקבלת 140חודשים, הגשתי בקשה בהתאם לסעיף  8-7בזמנו

ן היועצים השונים לעירייה. חלפו עברו להם הרב מאוד חודשים.   מסמכים בעניי
 

אל תפריע להם, הן מדברות. אל תפריע, הדר. אתה לא מנומס. אתה לא  :מר אמנון סעד
 . . אל תפריע להן  פועל על פי הקוד האתי

 
  -חלפו עברו הרבה מאוד חודשים :עו"ד הדר מימון

 
זה בימים,  :מר אמנון סעד י יכול להגיד לך את   , בלי שבתות. 200אנ

 
יב.  3ימים, לעומת  200 :עו"ד הדר מימון  ימים שהחוק מחי

 
ימים. למה אתה כועס? סך  197ימים, זה הכל. בפיגור של  200. רק 200 :מר אמנון סעד

ן אותך.  197הכל פיגור של   ימים. לא מבי
 

מנכ"לית העירייה נשלחה ומצאה לנכון להגיע לישיבה באותה ישיבה,  :עו"ד הדר מימון
יועצים, וזה לוקח הרבה מא זמן לאסוף את החומר. לאחר מכן היא כדי למסור שיש מאות  וד 

יועצים,  יום, להעביר מסמך כל כך  200תיקנה את עצמה לעשרות יועצים. אבל גם עשרות 
שאלות, אותן שאלות ששאלתי גם בוועדת כספים. נראה לכם  2פשוט, אני שואל את עצמי 

שחסרים כדי שזה סביר לנהל עדכון של תקציב מועצת עיר בלי לקבל הרבה מאוד מהנתונים 
ן הזה? עזבי את החוק שמחייב את המסירה של המסמכים האלה תוך  יי ימים. אחד  3לדון בענ

נראה לכם סביר להתמהמה כל כך הרבה זמן? שנית  – אם אין מה להסתיר והכל  –האם זה 
 שקוף, ואנחנו מנהלים גוף ציבורי שקוף, אז למה להסתיר? 

 
ון רזניק צי  תקציב אבל? מה זה קשור לעדכון  :מר בן 

 
ו יושבים כדי לעדכן את התקציב, אנחנו צריכים לראות מה כל  :עו"ד הדר מימון כשאנחנ

ו, מה אפשר לחסוך לשנה הבאה, האם מוצו כל  , על מה הוצאנ הסכומים שאנחנו הוצאנו
 הסעיפים, אולי אנחנו חייבים כספים. 

 
ון רזניק צי ע לך, יש שם רוב בסדר, ועדת כספים דנה. ועדת כספים, כידו :מר בן 

 לאופוזיציה. 
 

. על מה אתה  :מר אמנון סעד ן לזה קשר, הוא לא קיבל. לא פעלתם על פי חוק, בני אי
 מגן? 

 
ון רזניק צי  מה?  :מר בן 

 
 לא פעלתם על פי חוק. על מה אתה מגן?  :מר אמנון סעד

 
ון רזניק צי .  :מר בן   בסדר, אני אומר שלא כל דבר קשור לשני

 
י  :מר אמנון סעד קשור, אתה בא לאשר את התקציבים. יש פה יועצים, יש פה כל מינ

 דברים שאנחנו בכלל)לא ברור(  
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ון רזניק צי , אז מה זה היה משנה  :מר בן  ואם היה את הפרטים על היועצים עכשיו

 לתקציב? היית תובע אותם שיחזירו את הכסף? 
 

מועצה שומר חוק, אתה מגן  אתה גם עו"ד, תהיה אזרח שומר חוק, חבר :מר אמנון סעד
עליה. אתה שוב פעם מגיע למקומות האלה. תן להם לענות. למה אתה עונה? מה זה קשור 

 אליך? 
 

 ששש.  :עו"ד יעלה מקליס
 

. את לא אחות  :מר אמנון סעד זו תופעה מבוזה, עם ה'ששש'  . אל תעשי 'ששש'
זה 'ששש'? ב , את ראש העיר, תתנהגי כיאות. מה  נוך, קצת במרפאה. גברתי אמת. קצת חי

 תרבות. הנה, הגיע היועץ שלך. 
 

כמו שאמרתי להדר גם בוועדת הכספים, ואני אחזור שוב לטובת מי  :גב' שירה דקל כץ
 -שלא היה בוועדת הכספים, אני אגיד

 )מדברים ביחד( 
 

.  :גב' שירה דקל כץ , אמנון ון  אמנ
 

 הדר שאל.  :מר אמנון סעד
 

י רוצ :גב' שירה דקל כץ  ה לענות לכם. אנ
 

 לא, לא, תדברי עם הדר.  :מר אמנון סעד
 

נים בתשובה.  :עו"ד יעלה מקליס  לא, הם לא מתעניי
 )מדברים ביחד( 

 
.  :מר ורדי בושרי  עקבי

 
. אתה רוצה להתערב מה הוא יצביע? בוא, שים)לא  :מר אמנון סעד ורדי  , איזה עקבי

 .  ברור(  אני מוכן
 

 ברור(  מי שתמך)לא   :מר עוזי מאיר
 

מי שתמך, מי שלא תמך, שמענו אותך. תראה איך היא מרוצה, תסתכל.  :מר אמנון סעד
 איך באת, תסתכל איך היא מרוצה. 

 
.  :עו"ד יעלה מקליס זי י, עו  עוז

 
תסתכל, אתה ממש)לא ברור(  שלה, אתה יועץ שלה. אלה יש לך עמוד  :מר אמנון סעד

עכשיו? זאת חידה מה אתה תצביע? )לא  שדרה משלך? מה שאמרת)לא ברור(  מה תעשה
ברור(  משכורת. בינתיים אתה מקבל פנסיה אחרי שהרסת את העיר הזאת. אתה עוד יש לך מה 
. אז בוא,  להגיד? עד היום אנחנו משלמים את החידלון שלך, ואתה מקבל פנסיה. אתה, לא אני

יודע לעשות. רק אתה עשית. רק  י לא  אתה עשית. אני לא שב בשקט. לא עשיתי כלום, אנ
. )לא  , אין ן כמוך, אין ן בלתך. אי ן כמוך, אי , לא יודע לעשות כלום. אתה, אתה. אי בניתי

 ברור(  לשכפל אותך. חצוף. 
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ר לי איך להצביע?   :מר עוזי מאי  חצוף? אתה תגיד 

 
 )לא ברור(  היועץ שלך, איך את מרוצה.  :מר אמנון סעד

 
י לו לסדר, אוקיי? זה לא יכול להיות שבן אדם, אני מבקש ממך תקרא  :מר עוזי מאיר

 שייקח טיפול. 
 

יכול להיות.  :מר אמנון סעד יכול להיות, לא  , לא   כן
 

 זה לא בושה לקחת כדורים.   :מר עוזי מאיר
 

.  :עו"ד יעלה מקליס , די  די
 

 באמת, לכל דבר יש כדורים גם. מה זה, אתה כל הזמן מחפש כושי אחר.   :מר עוזי מאיר
 

 תתבייש לך, הרסת את העיר.  :מר אמנון סעד
 

 תירגע, תירגע.   :מר עוזי מאיר
 

 תירגע אתה ומיד.  :מר אמנון סעד
 

י פיטרתי   :מר עוזי מאיר  עובדים.  200אנ
 

 ? 200פיטרת  :מר אמנון סעד
 

 אף עובד לא הכנסתי קדנציה שלמה.   :מר עוזי מאיר
 

 )מדברים ביחד( 
 

י :עו"ד יעלה מקליס . עוז . באמת, די  , די
 

 ישבו בבית ושילמת להם כסף בלי לעשות כלום. חצוף שכמוך.  :מר אמנון סעד
 

ו.   :מר עוזי מאיר , שב, שב, שב. כל אחד שמו הולך לפני  די
 

.  :עו"ד יעלה מקליס , די זי י, עו  עוז
 

זה לא בושה להמליץ לשלוח אותו לטיפול. אני לא מבין מה. זה   :מר עוזי מאיר תראה, 
 ל ישיבה ככה. כ
 

.  :עו"ד יעלה מקליס , תרגיע, די  די
 

י עוד לא   :מר עוזי מאיר ן מה. אנ כל ישיבה ככה. אולי באמת תתייעץ. אני לא מבי
ן מה, מה אתה רוצה ממני? אני עוד לא מתמודד.   נכנסתי להגיד שלום, אתה מתנפל?  לא מבי

 
, לא איתך.  :מר אמנון סעד י דיברתי עם ורדי  אנ

 



 29/17מועצה מן המניין   פרוטוקול
 28/12/17 מיום

 

 23 מתוך 10 עמוד
 

  

 
 כולם לא פונקציה בשבילך.   :זי מאירמר עו

 
 אמרתי ברור איך תצביע. שב בשקט, לא דיברתי איתך.  :מר אמנון סעד

 
יכול   :מר עוזי מאיר עזוב, תתבייש לך, עזוב. אתה אחלה ציונים לאחרים. במה אתה 

 לחלק ציונים, תגיד לי? מי אתה? שב, מה המקצוע שלך? שב, יאללה. 
 

 ור(  חברה שלך שבאת להגן עליה. חצוף שכמוך. )לא בר :מר אמנון סעד
 

ר  שנים מקבל משכורת. מה עשית? מה עשית? איזה כביש סללת?   10 :מר עוזי מאי
 

 חצוף שכמוך.  :מר אמנון סעד
 

, תתבייש לך.   :מר עוזי מאיר  רק אישי
 

.  :עו"ד יעלה מקליס , די  חברים, די
 

 מה סללת? את הדרך לגיהינום.  :מר אמנון סעד
 

 תתבייש.   :מר עוזי מאיר
 

 את הדרך ל)לא ברור(  סללת. חצוף שכמוך.  :מר אמנון סעד
 

תתבייש לך. קיבלת משכורת)לא ברור(  הצבעת בעד התקציב שלך. לפני   :מר עוזי מאיר
 שנה הצבעת. ברחת לגוש לפני שנה, מה קרה? 

 
 )מדברים ביחד( 

 
 אני מעלה להצבעה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 לא, רק שנייה. עוד לא קיבלתי תשובה מהמנכ"לית.  :דר מימוןעו"ד ה

 )מדברים ביחד( 
 

, לא מתייחס   :מר עוזי מאיר ון אני מבקש בתחילת הישיבה לומר, כל מי שמפריע לדי
זה  לסדר היום, בצורה אישית, יש לך את הסמכות להוציא אותו החוצה, שייכנס להצבעה רק. 

שלום ואקבל התנפלות כזאת. לא יכול להיות. לך לא יכול להיות שאני אכנס להגיד 
 . . מה אתה רוצה ממני? באמת, עזבתי משפחה, עזבתי ילדים, באתי  לפסיכיאטר, עזוב אותי

 
י פניתי אליך?  :מר אמנון סעד , אנ  מי דיבר איתך? תגיד לי

 
 אני בא לישיבה חשובה, אתה בא ככה מתקיף אותי?   :מר עוזי מאיר

 
 שאלת שום שאלה חשובה. לא  :מר אמנון סעד

 
 מה עשיתי לך?   :מר עוזי מאיר

 
 )לא ברור(  אני לא דיברתי אליך.  :מר אמנון סעד
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ר  מה עשיתי לך אבל?   :מר עוזי מאי

 
 תגיד, אתה לא מבין?   :מר אמנון סעד

 
י לא   :מר עוזי מאיר . על מה אתה ממורמר? אני לא בעירייה, אנ מה עשיתי לך? תגיד לי

 ה. היה לי תפקידים, לא קיבלתי משכורת. על מה אתה ממורמר? בקואליצי
 

ופסיכיאטר. אנחנו מהתקציב הזה נעשה פה אבחון לכולם  :מר ורדי בושרי לפסיכולוג 
 ונראה מה תהיה התוצאה. 

 
 נראה מי יקבל את הכדור.  :מר אמנון סעד

 
, נעשה לכולם. מה :מר ורדי בושרי , מה אתה דואג. הוא רצה אבחון  אתה דואג?  זהו

 
המבחן יהיה, כשאתם באים לבוחן, להגיד כל אחד לא מה דיבר, מה   :מר עוזי מאיר

עשה. כמה בתי ספר בנה, כמה כבישים סלל, כמה עצים נטע, כמה ילדים חינך,כמה טיפל 
 ברווחה. עזוב, עזוב. 

 
.  :מר ורדי בושרי י, אמרת שאתה)לא ברור(  לא? די  עוז

 
 לקבל משכורת זה הכי  קל. לעשות זה הכי קשה. עזוב,   :מר עוזי מאיר

 
י  מסכים איתך, תתפלא.  :מר ורדי בושרי ן. אנ  נכו

 
ר  ולעשות צריך)לא ברור(    :מר עוזי מאי

 
אתה עלוב נפש, זה מה שאתה. אתה איש קטן תרתי משמע. רק מה ש)לא  :מר אמנון סעד

 ברור(  שב בשקט. 
 

.  :מר עוזי מאיר , כמה אישי   כמה אישי
 

 חתיכת אפס. רק על כסף. אתה מבייש את המקום)לא ברור(   :מר אמנון סעד
 

מהיום שהמשכורת שלך הופסקה, השיגעון שלך התחיל. כל ישיבה.   :מר עוזי מאיר
 כשאני לא פה גם אתה משתולל. זה קבוע. 

 
 המנכ"לית.  :עו"ד יעלה מקליס

 
והד :גב' שירה דקל כץ ר שמע, אני אחזור עוד פעם על אז כמו שאמרתי בוועדת כספים, 

. ראשית, קיבלנו הרבה מאוד בקשות ל , חוץ 140-ההסבר שנתתי נו לכולן למיטב ידיעתי , עני א'
בקשה הזאת. הבקשה הזאת היא בקשה חריגה. לבקש את כל ההסכמים שנחתמו בעירייה המ

 . מדובר בעשרות הסכמים, זה דורש הקצאה של כוח אדם, שאנחנו כרגע לא2013משנת 
. אבל  . אם תשנו את הבקשה, אמרת 'אנחנו נשנה, נדרוש פחות' יין יכולים להקצות לטובת הענ
ן עיון בהסכמים לבין עדכון  ן קשר בי י לא נכנסת לזה כרגע. הנקודה המהותית היא, שאי אנ

ן  ן קשר בי ולכן היה חשוב לי לבוא גם לוועדת הכספים ולהגיד לכם את זה שאי  2התקציב. 
. הדברים. אבל קיב וגם בכלל שאין קשר. ולכן רק חזרתי ין   לת גם תשובה לגופו של עני
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ויש חובה חוקית. אתם יאני רוצה לענות לך שאני חולק על :עו"ד הדר מימון יך. יש קשר 
 לא מקיימים את החוק. 

 
בסדר, טוב. תודה הדר. אני מעלה להצבעה הצעת החלטה: מועצת העיר  :עו"ד יעלה מקליס

 עדכון הצעת י"עפ, ח"אש 188,565 בסך 2017 לשנת העירייה קציבת עדכון אתמאשרת 
נויים הנובעים מהמלצת ועדת הכספים מיום  .ל"המצ התקציב , שהם 14.12.17ובתוספת השי

פי  100,000-הגדלת סעיף תמיכות ב שח, פתיחת סעיף הוצאות חדש לסבסוד צהרונים על 
ידי המת , בסך התכנית החדשה של משרד האוצר, המופעלים על  שח,  300,000נ"ס העירוני

 שח. מי בעד? פה אחד?  400,000והגדלת סעיף הכנסות החזרים משנים  קודמות בסך 
 

 פה אחד.  :מר ורדי בושרי
 

י נמנע.  :עו"ד הדר מימון  אנ
 

 הצבעה: 
 

 , ערן קקון ,אמנון סעד, גד מילר, שמואל רוטמן, משה לוי, די בושרי, ורלי גרינמן, איעלה מקליס    13  -בעד  
 עוזי מאיר, יצחק פינקר, תן בז'ה, ניוסי בן דוד, בן ציון רזניק 

 
ן      1 -נמנע   הדר מימו

 
 בעד כולם, למעט הדר מימון שנמנע. טוב. תודה רבה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 י"עפ, ח"אש 188,565 בסך 2017 לשנת העירייה תקציב עדכון את ברוב קולות,  מאשרת העיר מועצת החלטה:

 .ל"המצ התקציב עדכון הצעת
 

 
 

 ₪ 551,374 בסך 2017 מתקציב תמיכות לחלוקת תמיכות ועדת להמלצות העיר מועצת אישור - 3סעיף מס' 
 (.2017 תקציב  לעדכון כפוף)

_______________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 
רית, בואי שבי פה. , ש2017אנחנו עוברים לאישור התמיכות. תמיכות  :עו"ד יעלה מקליס

, אה, לא היית פה. מה הצבעת?   נתן
 

 בעד, בעד.  :קהל
 

והוא תומך בעדכון התקציב.  :עו"ד יעלה מקליס  תרשום שנתן היה בחוץ 
 

 הוא לא תומך הצבעת כבר, הוא היה בחוץ.  :עו"ד הדר מימון
 

 מה אמרנו? למה כל דבר צריך להיות הערה? , הדר :עו"ד יעלה מקליס
 

י אגיד :ה דקל כץגב' שיר כינסנו ,שבעצם השנה ,אנ  ,מעבר לוועדת התמיכות שמתכנסת, 
ו עדת משנה לוועדת תמיכות, שחברים בה גם חברי מועצה. לבקשת חברי מועצת העיר גם 

פעמים כדי לדון על כל הנושא של התמיכות להמלצת ועדת כספים להעלות את  3נפגשנו 
 שח. יש פה גם את הנוסח שנשלח אליכם וגם את החלוקה המעודכנת.  100,000התמיכות בעוד 

 
 אפשר משהו?  :מר נתן בז'ה
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, גם אנ :מר ורדי בושרי . כן  י רוצה להגיד משהו

 
י הייתי   :מר נתן בז'ה י קיבלתי  טלפון מאוד קשה למה הצבעתי נגד ארקאדאש. אנ אנ

נגד ארקאדאש. אני הצבעתי נגד?   רוצה כאן שתגידי לפרוטוקול האם אני הצבעתי 
 

 בוועדת תמיכות.   :מר ערן קקון
 

לא היה נכון)לא  כי דולפים מפה, מהוועדה שישבנו מעט מידע שהוא  :מר נתן בז'ה
י רוצה שזה יירשם לפרוטוקול שאני  נגד. אנ והיום חטפתי  נזיפות למה הצבעתי  ברור(  

  -הצבעתי
 

 לא הצבעת נגד ארקאדאש.  :גב' שירה דקל כץ
 

  -זה היה פה אחד העדכון של ה :עו"ד הדר מימון
 

ון מקצועי איך לחלק במסגרת כל השי :גב' שירה דקל כץ והיה די קולים נכון מאוד. 
המקצועיים. לא הצבעת נגד, ולגמרי אני אומרת את זה לפרוטוקול. לקחנו את כל ההמלצות 

וזה מופיע פה.   של כל הוועדה המקצועית, הבאנו אותם לידי ביטוי בחלוקה 
 

 אבל למה זה קשור לנושא?  :מר שמואל רוטמן
 

 )מדברים ביחד( 
 

 מיכות עצמם, היתה הצבעה? היתה הצבעה או שזה בלי הצבעה? הת  :מר עוזי מאיר
 

ועדת משנה לוועדת התמיכות היא לא ועדה שמצביעה, היא ועדה  :גב' שירה דקל כץ
שממליצה. היתה תמימות דעים בין כל חברי הוועדה לגבי אופן החלוקה. היתה הסכמה של 
כולם, ומה שהבאנו פה, זה את ההסכמה של חברי הוועדה, והיא ההמלצה בעצם למליאת 

 אתם מצביעים עכשיו על ההמלצה.  המועצה.
 

ועדת  :מר ורדי בושרי . ראשית, אני מברך על כך שהוקמה  י רוצה להגיד משהו יפה. אנ
, הוכח לא פעם ולא  המשנה לתמיכות מקרב חברי מועצת העיר. במשך הדיונים שקיימנו

את פעמיים, שהתובנות והניסיון שיש לחברי המועצה, שמכירים פה את העיר בצורה טובה ו
נויים מתחייבים משנים קומות.  הפעילות בה, לרבות העמותות, הביאו אותנו לכך שעשינו שי
, הם  נו ובסופו של תהליך ובסופו של יום, שכנענו האחד את השני שכל השינויים הללו שעשי

 אך ורק לטובת הפעילות שהעמותות הללו מקיימות.
שח, שרוב  100,000-כות בעוד כיחד עם זאת, אני מברך שהצלחנו להעלות את תקציב התמי

וכדומה. אני חושב שזה  הכסף הזה הלך לילדים שלנו בעיקר, תנועות הנוער, קבוצות הספורט 
. אני רוצה להזכיר -מסר מאוד מאוד חשוב שאנחנו מקצים רבים לתנועות הנוער ולילדים שלנו

התמיכות היה שבזמנים אחרים, גם בתקופתו של עוזי כראש העיר, אם אינני טועה, תקציב 
י, תקן אותי אם אני טועה. נכון?  3משהו בסביבות  ן. עוז  מיליו

 
 מיליון?  3 :מר אלי גרינמן

 
 היה משהו כזה?  :מר ורדי בושרי

 
י .   :מר משה לו  שקל ישן אולי
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 כמה היה?  :מר ורדי בושרי

 
ף, ח. אבל חלק מהגופים יצאו ונכנסו לתקציב השוט"ש 700,000אולי   :מר עוזי מאיר

 הם לא מופיעים בתמיכות. 
 

 ח, זה כפול היום."ש 700,000שנה אחורה,  15 :מר ורדי בושרי
 

, לא 2017ח תמיכות. בתקציב עצמו של "מיליון ש 1אתם צריכים לבקש   :מר עוזי מאיר
ון ש 1הצבעתם. ומגיע   ח, באמת שמגיע. "ש 500,000ח לתמיכות, לא "מילי

 
, ולטעמי לפחות, הוא קטן מאוד. אנחנו יפה. תקציב התמ :מר ורדי בושרי יכות לטעמנו

ו יותר כסף  בהחלט כן צריכים לשקול לפחות להכפיל את תקציב התמיכות, על מנת שיהיה לנ
. תודה.  י הנוער שלנו  לפעילות השוטפת, בעיקר של בנ

 
 רק אנחנו בטוחים שהמספרים פה נכונים?  :עו"ד הדר מימון

 
, רצית  :עו"ד יעלה מקליס  להגיד משהו? נתן

 
 בקשר לארקאדאש.   :מר נתן בז'ה

 
 זה הכל?  :עו"ד יעלה מקליס

 
 )מדברים ביחד( 

 
 מצאת משהו לא בסדר?  :גב' שירה דקל כץ

 
זה ה :עו"ד הדר מימון   -אני שואל אם 

 
.  :גב' שירה דקל כץ  כן

 
י .   :מר משה לו  זה הישן

 
 לא, זה הישן.  :עו"ד הדר מימון

 
. ז  :מר גל לניאדו  ה המעודכן

 
.  :עו"ד הדר מימון זה לא המעודכן  לא, לא, לא. 

 
י .   :מר משה לו  מה שמופיע פה זה הישן

 
במייל המקורי היה הישן. ועדת המשנה לוועדת תמיכות נפגשה השבוע  :גב' שירה דקל כץ

יצא אליכם מייל עם הסכומים המעודכנים.  . ביום שלישי   ביום שני
 

. :מר ורדי בושרי ן, כן   נכו
 

 אז כרגע זה הלא מעודכן.  :עו"ד הדר מימון
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, אתה יכול להיות רגוע.  :מר ורדי בושרי . אני עברתי על המעודכן  זה הלא מעודכן
 

.  :עו"ד הדר מימון  אז תקריאו את התיקון
 

. :מר ורדי בושרי , קראתי, אישרתי  הדר, הם העבירו לנו במייל. אני פתחתי
 

, אוקיי? אליצור יהוד -אחדבואו נעבור  :עו"ד יעלה מקליס ונוודא שאנחנו בעדכון אחד 
 ח. "ש 25,000הפועל יהוד  ח,"ש 25,000

 
 אולי תקריאי את זה כבר כהצעת החלטה.  :עו"ד רוני חלמיש

 
זה בסדר.  :מר ורדי בושרי  אני עברתי על זה, 

 
זה.  :עו"ד יעלה מקליס , אז בוא תאשר לנו את   אוקיי

 
 הלאה.  אני מאשר, :מר ורדי בושרי

 
הצעת החלטה: מועצת העיר מאשרת את המלצת ועדת המשנה לתמיכות  :עו"ד יעלה מקליס

יהוד  25,000 -שח. אליצור יהוד  551,374בסך  2017לחלוקת תמיכות מתקציב  שח, הפועל 
 44,402שח, העמותה לקידום הספורט ביהוד  57,723שח, הפועל יהוד נוער  25,000בוגרים 

זה הפטאנק. תנועות הנוער,  9,500שח, מתוכם  35,522פלוס הפטאנק שח, הפועל ג'ודו  שח 
ן  190,679הצופים  שח. מוסדות העוסקות  27,136שח, בני עקיבא  60,000שח, הצופים מונוסו

שח,  10,000שח, בית מאיר  12,000בתחום הדת ושימור המסורת, בית הכנסת היכל אלעזר 
שח, משען  7,000שח, בית הכנסת פליטי השואה  8,000שח, בית הלוי  6,000שערי אלקנה 

שח, ידיד  13,800שח, אעלה בתמר  9,200שח, ארקאדאש  2,400שח, מתיבתא  1,600לתלמיד 
נוך  שח,  45,000שח, חב"ד  10,000שח, אקי"ם  10,140שח, כנפיים של קרמבו  5,772לחי
 שח. מי בעד?  1,000אחת -שח, אחת 4,000אמונה 

 
 בסדר גמור.  :מר ורדי בושרי

 
. היא   :מר נתן בז'ה חצי משפט. באמת תודה רבה על העבודה המדהימה שיש כאן

  -הצליחה להביא איתנו
 

, קודם נצביע.  :עו"ד יעלה מקליס  אחרי
 

.   :מר נתן בז'ה י  אחרי? אוקי
 

נתן אתה יכול להגיד.  :עו"ד יעלה מקליס ו   מי בעד? פה אחד? תודה רבה. עכשי
 

 : פה אחד.הצבעה
 

להודות לשירה, שבאמת בזכותה ובזכות איך שהיא הובילה את מבקש   :מר נתן בז'ה
ואני מאמין שכל החברים בוועדה מודים לך. תודה.   זה, הגענו להסכמות. 
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י רוצה להגיד תודה גם לצוות המקצועי  :גב' שירה דקל כץ תודה, נתן. אני אצטרף. אנ
בכל אחד מהתחומים, משה בספורט, מיכל  מאוד יסודית וקשה, אם זה-שעשה עבודה מאוד

גל זה בסוף, אבל גם שרית שליוותה אותנו  ו,  בתחומים של השירותים החברתיים, גל לא עכשי
 , ון מאוד מקצועי לאורך כל התהליך, ולחברי המועצה. אני מתחברת למה שוורדי אמר, היה די

, תרמתם הרבה מהידע שלכם ותודה.  יני  מאוד עני
 

 אנחנו כולנו מצטרפים לתודות.  :סעו"ד יעלה מקלי
 

 
, בסך 2017מועצת העיר מאשרת פה אחד את המלצות ועדת המשנה לתמיכות, לחלוקת תמיכות מתקציב  החלטה:
 כדלהלן: ₪ 551,374

 

 סכום התמיכה המומלץ שם המוסד מס'
 ייצוגי-אגודות ספורט: כדורגל הישגי

 ₪ 25,000 "אליצור יהוד" 1
 ₪ 25,000 ד" )בוגרים("הפועל בני יהו 2

 עמותות הפועלות בתחום הספורט
  ₪ 57,723 "הפועל בני יהוד" )נוער( 1
  ₪ 44,402 העמותה לקידום הספורט ביהוד 2
 ₪ 35,522 "הפועל ג'ודו" 3

 תנועות נוער
 ₪ 190,679 "הצופים" יהוד 1
 ₪ 60,062 "הצופים" מונוסון 2
 ₪ 27,136 "בני עקיבא" 3

 וסקים בתחום הדת ושימור המסורתמוסדות הע
 ₪ 12,000 בית כנסת "היכל אלעזר" 1
 ₪ 10,000 בית כנסת "בית מאיר" 2
 ₪ 6,000 שערי אלקנה 3
 ₪ 8,000 בית הלוי 4
 ₪ 7,000 בית הכנסת "פליטי השואה" 5
 ₪ 1,600 תלמידים( 40"משען לתלמיד" ) 6
  ₪ 2,400 תלמידים( 60"מתיבתא" ) 7

 סקים בשימור ו/או מחקר של המסורת היהודית ו/או העדתיתמוסדות העו
 ₪ 9,200 עמותת "ארקאדאש" 1
 ₪ 13,800 עמותת "אעלה בתמר" 2

 עמותות הפועלות בתחום הרווחה, הבריאות והקהילה
 ₪ 5,772 "ידיד לחינוך" 1
 ₪ 10,140 "כנפיים של קרמבו" 2

 ויותעמותות הפועלות לרווחת אנשים חולים ובעלי מוגבל
 ₪ 10,000 אקי"ם 1

 עמותות הפועלות בתחום הרווחה וסיוע לנזקקים
  ₪ 45,000 חב"ד 1

 עמותות הפועלות לקידום מעמד האישה
 ₪ 4,000 "אמונה" 1
  ₪ 1,000 "אחת אחת" 2
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 . 1820להמלצת ועדת התמיכות באשר לתיקון התבחינים למתן תמיכות מתקציב  העיר מועצת אישור - 2סעיף מס' 

 
ו דנים?  :מר ורדי בושרי  על מה עכשי

 
 . 2018שינוי בתבחינים של  :עו"ד יעלה מקליס

 
נכון?  :מר ורדי בושרי  אנחנו אישרנו את זה, 

 
.  :עו"ד יעלה מקליס , כן, כן  כן

 
 בסדר.  :מר ורדי בושרי

 
נים  :עו"ד יעלה מקליס אישור מועצת העיר להמלצת ועדת התמיכות באשר לתיקון התבחי

. בהתאם לנוסחם כיום, מאפשרים התבחינים למתן תמיכות 2018ומתן תמיכות מתקציב 
להסדיר מתן רשות שימוש לאגודות ספורט במגרשי הכדורגל, ההוקי ומגרש  2018לתקציב 

ן נועד להסדיר ולהרחיב את אפשרויות העירייה לתת תמיכה עקיפה  הכדורסל בלבד. התיקו
שימוש מוגבלת במתקני ספורט עירוניים נוספים. צורף  לאגודות הספורט על ידי מתן רשות

נים, וחוות דעת 30.11-לכם פרוטוקול ועדת המשנה לתמיכות מה . הצעת התוספת לתבחי
ן התוספת לתבחינים. י  היועץ המשפטי לעני

מועצת העיר מאשרת את המלצת ועדת התמיכות לתקן את אני מציעה הצעת החלטה כדלקמן: 
באופן שתוסף לתבחינים האפשרות ליתן תמיכה  2018מתקציב שנת  התבחינים למתן תמיכות

עקיפה לאגודות ספורט על ידי מתן רשות שימוש מוגבלת במתקני ספורט עירוניים, על פי 
 . אפשר להצביע? הנוסח המצ"ב

 
זה הנוסח המצורף? תסבירו בבקשה.   :מר גד מילר  לא, מה 

 
 אני אסביר.  :עו"ד שרית קפלן

 
.  :מוןעו"ד הדר מי ודו  קח לדוגמא את הג'

 
 תן לה.  :עו"ד יעלה מקליס

 
, כפי שהם אושרו על ידכם, היתה אפשרות 2018בתבחינים לשנת  :עו"ד שרית קפלן

זה  , הכדורגל והכדורסל. תיקנו את  להעניק תמיכה עקיפה לאגודות ספורט רק במגרש ההוקי
ספורט בעיר. שלוועדת כך שבעצם בתבחינים יהיה רשום באופן כללי שימוש במתקני 

התמיכות תהיה אפשרות לתת תמיכה עקיפה לעמותות ספורט במגרשים נוספים בלי להגביל 
 .  אותם מראש לאיזה מתקנים. זה מטרת התיקון

 
 אבל אנחנו דיברנו שאנחנו מוסיפים את אולם הספורט ברמז.  :מר ורדי בושרי

 
זה כדוגמא, כן. בסדר, כשז :עו"ד שרית קפלן י נתנו את  נ יגיע. דרך אגב, זה רק תיקו ה 

נותן בפועל תמיכה עקיפה למישהו. תרצה העמותה לקבל  התבחינים. זה לא אומר שאתה 
תמיכה עקיפה בצורה של שימוש ללא תמורה באיזשהו מתקן, היא צריכה להגיש בקשה, היא 
נים  וזה שהתבחי  . צריכה להגיע לוועדת תמיכות. ועדת התמיכות דנה במקרה הספציפי

 וסחים בצורה כללית, בעצם תיתן  אפשרות לוועדת  התמיכות לשקול.מנ
 

נכון מה שאת אומרת.  :מר ורדי בושרי  אבל זה לא היה הנוסח הקודם. זה לא 
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, אולי אני אקריא אותו  :גב' שירה דקל כץ ו . הנוסח עכשי נוסח ספציפי הנוסח הקודם היה 

, ובכפוף לכל 4/06התאם לחוזר מנכל רגע, העירייה תעניק תמיכה עדיפה לעמותות  ספורט ב
ו)לא ברור( במתקני ספורט בעיקר  , אשר תתבטא בהענקת זכות שימוש בלתי ייחודית  דין

 בשעות ובימים בהם מגרשים אלה פנויים. 
 

שנוסיף , לא, לא, זה לא טוב. אנחנו סיכמנו בוועדת  המשנה לתמיכות :מר ורדי בושרי
. זה שאתם עכש . את אולם הספורט ברמז נכון ו עשיתם פרצתם את זה, זה לא   י

 
.  :גב' שירה דקל כץ . זה היה הדיון זה, ורדי  קודם כל, לא פרצנו את 

 
. שירה, בואי נשים את הדברים על  :מר ורדי בושרי לא, לא, סליחה, שירה, תעצרי

. אנחנו עשינו את  כל שינוי התבחינים, מאחר שיש בעיה עם עמותת הספורט באולם  השולחן
 , ו מה עשיתם? באתם ופתחתם את רמז נו להם שעות פעילות. דיברנו על זה. עכשי ולא הקצי

 הכל, הכל פתוח. לא פתוח. 
 

ון רזניק צי  אבל אי אפשר לעשות תבחינים שתפורים לעמותתה מסוימת.  :מר בן 
 

לא תפורים לעמותה. מבחינת המתקנים, אנחנו הגדרנו איזה מתקנים   :מר ורדי בושרי
ביטלתם, עשיתם כללים, מחר  2017-. עכשיו מה עשיתם? את כל מה שתיקנו באנחנו  מקצים

 .  תקצו את הבית שלי
 

ון רזניק צי  אבל תהיה ועדת תמיכות בשנה הבאה גם.  :מר בן 
 

 לא, לא, סליחה.  :מר ורדי בושרי
 

 אפשרויות וזה מה שבחרת.  יש שתי :עו"ד שרית קפלן
 

.  תוסיפי איזה מתקן שאת :מר ורדי בושרי  רוצה, תגידי עכשיו
 

ן לפי מה נותנים.   :מר גד מילר י רוצה גם להבי  לא, אבל אנ
 

ר :מר ורדי בושרי . היא  ו . לא, זה לא הבקשות שלנ תה להוסיף)לא צלא, אבל את רמז
זה לא נכון מה שאתה אומר. תבדוק את עצמך.   .  ברור(  היא ביקשה, לא אני

 
 )מדברים ביחד( 

 
 נרגיע רגע. בוא  :עו"ד יעלה מקליס

 
 לא, אבל זה לא מדויק. תגידו את העובדות.  :מר ורדי בושרי

 
 בוא ננסה ללמוד שנייה את העובדות.  :עו"ד יעלה מקליס

 
נים של  :מר ורדי בושרי , אנחנו 2017אני אוהב שמדברים עובדתית. יש את התבחי

, דרשנו וכתבנו איזה מתקנים אנחנו נאפשר. אל תעשי  , לא ביקשנו . כן. דרשנו  לי 'לא'
 

 )לא ברור(  חברי הוועדה האחרים.  :גב' שירה דקל כץ
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ונים, האולם ספורט.  :מר ורדי בושרי  וכתבנו המגרש בסבי

 
נוסח, שרית בטח לא היתה משנה את זה.  :גב' שירה דקל כץ  אם היה 

 
, נו באמת. תסתכלי את התבחינים של  :מר ורדי בושרי , מה אנחנו אישרנו  2016אוי

פעמים. בוועדה הראשונה אנחנו אישרנו את התבחינים  שלושועדה האחרונה. אנחנו ישבנו בו
 .  ותראי

 
זה מה שאישרנו בפעם השנייה. לא בפעם האחרונה. בפעם האחרונה לא  :גב' שירה דקל כץ

זה.   דיברנו על 
 

יין של הג'ודו אי עו"ד יעלה מקליס: , איפה הבעיה? מה ההבדל? אתה אומר את הענ ן ורדי
י?   מחלוקת, אוקי

 
ון רזניק צי  )לא ברור(  עמותה אחרת?  :מר בן 

 
 לא עמותה, מתקנים אני אומר לך.  :מר ורדי בושרי

 
ון רזניק צי  איזה מתקנים)לא ברור(   :מר בן 

 
.  :מר ורדי בושרי  הבית שלי

 
.  :עו"ד יעלה מקליס  זה לא מתקן

 
נכ :מר ורדי בושרי  ון.אתה לא  מבין שאתה פותח בעיות, 

 
 )מדברים ביחד( 

 
 חברים, בואו נדבר על העובדות.  :עו"ד יעלה מקליס

 
 רגע, אנחנו אישרנו את התבחינים האלה בוועדת המשנה לתמיכות?  :מר ורדי בושרי

 
.  :גב' שירה דקל כץ , ורדי  כן

 
 את אלה?  :מר ורדי בושרי

 
ינו מביאים את זה.  :גב' שירה דקל כץ . לא הי ,  כן  כן

 
י :ת קפלןעו"ד שרי  נוסחים אחד עם  רמז)לא ברור(   העברתי לכם שנ

 
י לא זוכר דבר כזה.  :מר ורדי בושרי  מתי אישרנו אותם? אנ

 
ו  :גב' שירה דקל כץ נפגשנ ן  נכו יום שני  שלושלא בפעם האחרונה.  פעמים, פעם אחת 

י.  , או רביעי או חמישי  בשבוע לפנ  השבוע. בפעם  אחת לפני, זה היה יום חמישי
 

אני לא זוכר דבר כזה. אני יודע בוודאות שאנחנו דרשנו שהמתקנים  :מר ורדי בושרי
נים. לך זה הכי חשוב.   יוגדרו בתבחי
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 ול שאלה? אאסור לש  :מר גד מילר

 
יש לי  הצעה.  :מר ורדי בושרי י  אתה תרד לסוף דעתי מה אני אומר. את יודעת מה? אנ

י  מבקש לעשות  פה התייעצות  שאותקשיבי רגע. ממילא יש עוד מעט את הנ של התקציב. אנ
גם נדבר על הנושא הזה. לא יקרה שום אסון,  עם החברים. אני מבקש לעשות הפסקה, ואנחנו 

 דקות.  שתיעוד 
 

 אם זה פרוטוקול)לא ברור(    :מר עוזי מאיר
 

ו רוצים לאשר.  :מר ורדי בושרי  זה לא פרוטוקול, מה פתאום. עכשי
 

, נכון? אין מחלוקת.  :עו"ד יעלה מקליס  ורדי, בוא. אין מחלוקת לגבי אולם הג'ודו
 

.  :מר ורדי בושרי  אין
 

ו בוא תגיד לי איזה עוד  :עו"ד יעלה מקליס . עכשי אפשר היום. יש הסכמה על אולם הג'ודו
 מתקנים אתה חושש שייכנסו להגדרה הכללית. 

 
 -אני לא חושש מכלום. אנחנו אישרנו :מר ורדי בושרי

 
יש  לי הצעה.  :ד יעלה מקליסעו" ייה.  לי שנ  ורדי, הבנו את העובדות, תן 

 
 אבל שנייה.  :מר ורדי בושרי

 
.  :עו"ד יעלה מקליס . בוא נאשר רגע את אולם הג'ודו  יש לי הצעה. הבנתי

 
 אנחנו אישרנו כמה מגרשים)לא ברור(  יש לך אותם?   :מר נתן בז'ה

 
)לא ברור(  מגרש כדורגל, אולם הכדורסל, שלי אותם. ב שבטח שי :מר ורדי בושרי רור. 

 הטניס, והג'ודו)לא ברור(  שכחת?
 

 )מדברים ביחד( 
 

יש לי הצעה שכולם  :עו"ד יעלה מקליס יה, יש לי הצעה. אתם סתם, חבל.  ורדי, תקשיב שני
נים את  ו נכניס לתבחינים לתבחי צריכים להסכים איתה, כי זה בדיוק משרת את כולם. אנחנ

 שאין מחלוקת שזה מה שסוכם.  ,'ודואולם הג
 

.  :עו"ד רוני חלמיש , אולם בית ספר רמז  לא אולם הג'ודו
 

נים של  :עו"ד יעלה מקליס נים. את התבחי נכניס לתוך התבחי  ,  2018אולם בית ספר רמז
ידי הצוות המקצועי  ינואר. את שאר המתקנים שנטען על  אנחנו עוד יכולים לתקן בתחילת 

נדון בזה בישיבה הבאה ונביא את זה לישיבת מעצת עיר. שצריך להכניס, א  ,  ו שאתם תתנגדו
 

 אנחנו סגרנו מדויק.   :מר נתן בז'ה
 

ן.  :מר ורדי בושרי  אבל סגרנו את זה כבר. מה אתם פותחים? אני לא מבי
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 מה זה מפריע לך?  :עו"ד יעלה מקליס

 
י לא רוצ :מר ורדי בושרי . אנ יעלה. זה מפריע לי  , ה ספקות. ספקות זה לא טוב תקשיבי

והגדרנו , לא  לך ולא לאף אחד היושב פה. אנחנו ישבנו  לי   -לאף אחד. לא 
 

 את ההצעה שלי אתה מקבל?  :עו"ד יעלה מקליס
 

 לא.  :מר ורדי בושרי
 

נצביע.  :עו"ד יעלה מקליס ו   אבל היום אנחנ
 

נים הקיימים את רמז בל :מר ורדי בושרי ן בעיה. לא  -בד את רוצה להוסיף על התבחי אי
 פתוח. בשום פנים ואופן זה לא פתוח. 

 
. :עו"ד יעלה מקליס , אני חוזרת על הצעתי  אבל זה מה שאמרתי

 
 לא מאשרים את התבחינים, מאשרים תוספת לתבחינים.  :מר ורדי בושרי

 
.  :עו"ד יעלה מקליס ן, נכון  נכו

 
 )לא ברור(  רמז. 2017של  :מר ורדי בושרי

 
 . 2018. לא, לא, לא, 2018של  :ליסעו"ד יעלה מק

 
נים של 2018 :מר ורדי בושרי . 2017, סליחה. תוספת לתבחי  )לא ברור(  רמז

 
 )מדברים ביחד( 

 
ון רזניק צי  זה התמיכות של שנה הבאה, לא?  :מר בן 

 
. מי בעד?  :עו"ד יעלה מקליס ן, נכון  נכו

 
 )מדברים ביחד( 

 
זה להצבעה.  יש הסכמה? אני מעלה :עו"ד יעלה מקליס  את 

 
 )לא ברור(  מה הבעיה.  :???

 
ן בעיה.  :גב' שירה דקל כץ  אי

 
זה כבר הוספנו.  :מר ורדי בושרי ן בעיה,   אי

 
 קודם כל, לא לעשות טובה לאף אחד. זה סוכם.   :מר נתן בז'ה
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, בתבחינים של  2018-ב :עו"ד יעלה מקליס זה כבר  2018-ו 2017זה כבר מופיע. תקשיבו

פיע המתקנים. ואנחנו מסכימים רק להוסיף כרגע בישיבה הנוכחית את האולם בבית ספר מו
 .  רמז

 
 תקריאי את המתקנים בבקשה.  :מר ורדי בושרי

 
 מגרש הכדורגל בחטיבות, אולם הכדורסל בחטיבות.  :עו"ד יעלה מקליס

 
ן.   :מר נתן בז'ה  נכו

 
, לרבות חדרי הספח,  :עו"ד יעלה מקליס מגרש הטניס, ואנחנו מוסיפים את מגרש ההוקי

 מגרש בית ספר)לא ברור( 
 

 )מדברים ביחד( 
 

, מגרש הספורט החדש? איפה  :עו"ד יעלה מקליס מה הבעיה? הבעיה זה מה, אולם ששון
 הבעיה? 

 
 )מדברים ביחד( 

 
זה הכל.     :מר נתן בז'ה ו, צריך לאשר את זה.   אם סיכמנו מקומות ועל זה הסכמנ

 
 , תתקדמי. היעלה, הלא :ימר ורדי בושר

 
 אבל למה להמשיך)לא ברור(  כשסגרנו דברים? מה זה ואם?   :מר נתן בז'ה

 
ון רזניק צי לי בעיה.  :מר בן  ן  , בסדר, אי  נתן

 
ו  :מר ורדי בושרי , תעלי להצבעה, ואנחנ עזוב אותך. בסדר, הלאה, תוסיפי את רמז

לנו את המשרד שלך בבקשה גם.   רוצים הפסקה. ותתנו 
 

. אנחנו קודם כל מתחילים את הישיבה. אז מגרש  :עו"ד יעלה מקליס לא, לא, לא עכשיו
הכדורגל בחטיבות, אולם הכדורסל בחטיבות, מגרש ההוקי לרבות חדרי הספח, מגרש הטניס 

. מוסכם?   והמגרש בבית ספר רמז
 

.  :מר ורדי בושרי  כן
 

 כולם בעד?  :עו"ד יעלה מקליס
 

י רוצה להגיד גם כמה מילים. לא, אנ  :מר עוזי מאיר  י נמנע, ואנ
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זכות  :עו"ד יעלה מקליס ניתן לך את  , אז בוא נעלה את זה להצבעה ואתה תימנע,  אוקיי
, זכות ההסבר שלך.  זי  הדיבור. מי בעד? פה אחד? לא, למעט עוזי שנמנע. עו

 
 :הצבעה

 

, אמנון סעד, גד מילר, שמואל רוטמן, שה לוי, מימוןהדר מ, ורדי בושרי, אלי גרינמן, יעלה מקליס   13  -בעד  
 צחק פינקר, יתן בז'ה, ניוסי בן דוד, רזניק ניב, רן קקוןע 

 
ר     1  -נמנע   עוזי מאי

 
 

ר ידי ועדת המשנה. פרוטוקול   :מר עוזי מאי קודם כל, התבחינים צריכים להיקבע על 
מ. זה ה)לא ברור(  "בה שמנהלים מומסודר, ומה שכתוב ראה וקדש. אני לא אוהב תוך כדי ישי

 . ייפגע ממני י  2שלי, ואף אחד שלא  הצדדים, לא הקואליציה ולא האופוזיציה. בכללותו אנ
, סדר העדיפויות שלי הוא שונה. תקציב  בכלל מאוכזב מכל תקציב התמיכות. אני תמיד אמרתי

נוער שמקבלות  שח כמו  15,000-16,000התמיכות היה צריך להיות כפול. )לא ברור(  תנועות 
בני עקיבא, ואני רואה הוצאות של מיליוני שח, חצי מיליון שח בהגדלת קנסות של חנייה. יש 
י  י לא יכול לתמוך. אנ , לפי התפיסה שלי החברתית. אז אנ דברים שהם פה לא סימטריים אפילו

 נמנע. 
 
 

 

 כות למוסדות ציבור מתוך תקציבתיקון התבחינים לחלוקת תמיאת ברוב קולות מועצת העיר מאשרת  החלטה:
 כך שלאפשרות לתת תמיכה עקיפה לאגודות ספורט באמצעות מתן רשות שימוש במתקני ספורט תתווסף  2018

 האפשרות לתת רשות שימוש לאגודות ספורט גם באולם הספורט בבית ספר "רמז".
 

 
 
 

 .19:30 בשעה ננעלה הישיבה
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